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Mötets öppnande  
Ordförande förklarar mötet öppnat. 
 
Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkänns. 
 
Närvaro och beslutsmässighet  
Närvarande: Jan Karlsson, Arne Söör, Börje Andersson, Magdalena Siljesvärd, Jonni Petersen, Mikael 
Nissén, Per Nägele och Annika Selg. 
Frånvarande: - 
Mötet konstateras vara beslutsmässigt. 
 
Nya medlemmar 
Inga nya medlemmar. 
 
Underhåll 
Staket vid garage nr 21 är trasigt, entreprenören för snöröjning kontaktas. 
 
Ekonomi 
Intensivt arbete med debiteringslängden inför årsstämman och med budget inför nästa verksamhetsår. 
Styrelsen kommer lägga fram ett förslag om att höja månadsavgiften med 100 kr/fastighet för att möta 
höjda VA-avgifter och höjda kostnader för el. VA-taxan har höjts med 10% sedan 1/1 2019 och ska 
vara 100% dyrare år 2028. Budgetförslaget kommer presenteras på gulkremlan.se två veckor före 
stämman. 
 
Övriga frågor 
Medlemmar har påpekat att det står fordon uppställt på en av parkeringsplatserna, styrelsen agerar 
genom att påtala för ägaren att fordonet ska flyttas. Det är viktigt att alla vi som bor i området tar 
ansvar och inte ställer upp fordon som varken är besiktigade eller skattade på våra gemensamma 
parkeringsplatser, det är ont om platser som det är. 
 
Nästa styrelsemöte 
Söndagen den 28/4 kl 19.00 i kvartersgård 2. 
 
Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat. 
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